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Protokół Nr VIII.2015 

z sesji Rady Powiatu Żagańskiego 

z dnia 10 czerwca 2015 roku 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Żagańskiego.  
Otwarcia VIII sesji V kadencji Rady Powiatu Żagańskiego dokonał Przewodniczący Rady 

Mirosław Gąsik stwierdzając na sali obecność 20 radnych. Przewodniczący Rady przywitał 

przybyłych gości: Kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli samorządów  

z terenu powiatu żagańskiego, Naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego, oraz 

przedstawicieli prasy lokalnej. Ponadto Przewodniczący Rady przywitał: Zarząd Powiatu 

Żagańskiego, Skarbnika Powiatu Elżbietę Bielecką, Radcę Prawnego Andrzeja 

Skibińskiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik zapytał czy są propozycje zmiany porządku obrad. 

   Radni nie zgłosili propozycji zmiany porządku obrad. 

   Przewodniczący przedstawił porządek obrad i podał pod głosowanie. 

   Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

   Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Żagańskiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu Nr VII.2015 z obrad sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 15 maja 

2015 roku. 

   4. Informacja z prac Zarządu Powiatu Żagańskiego pomiędzy sesjami. 

   5. Interpelacje radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

        1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok i sprawozdania z 

wykonania budżetu Powiatu Żagańskiego za 2014 rok, 

             a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 rok, 

             b) sprawozdanie finansowe za 2014 rok, 

             c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2014, 

             d) informacja o stanie mienia, 

             e) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu, 

             f) opinia pozostałych komisji Rady Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za 2014 

rok, 

   g) dyskusja, 

   h) podjęcie uchwały. 

       2) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Żagańskiego za 2014 rok, 

  a) wniosek Komisji Rewizyjnej, 

  b) opinia o wniosku Komisji Rewizyjnej wydana przez Regionalną Izbę Obrachunko-

wą, 
  c) opinia pozostałych komisji Rady Powiatu, 

  d) dyskusja, 

  e) podjęcie uchwały. 

       3) zmian budżetu, 

          4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żagańskiego na lata 2015 – 2022. 

  7. Odpowiedzi na interpelacje. 
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  8. Informacje i oświadczenia. 

  9. Wnioski. 

10. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Żagańskiego. 

   

  3. Przyjęcie protokołu Nr VII.2015 z obrad sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 15 

maja 2015 roku. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: do zapoznania się z protokołem z VII sesji Rady   

Powiatu Żagańskiego z dnia 15 maja 2015 roku wyznaczeni zostali Radny Mariusz Krugły 

oraz Radny Tomasz Kwarciński proszę Radnych o przedstawienie opinii. 

    Radny Mariusz Krugły z protokołem zapoznałem się i nie wnoszę uwag. 

    Radny Tomasz Kwarciński: z protokołem zapoznałem się i nie wnoszę uwag. 

  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poddał pod głosowanie protokół z VII sesji Rady 

Powiatu Żagańskiego z dnia 15 maja 2015 roku. 

  Protokół z VII sesji z dnia 15 maja 2015 roku został przyjęty jednogłośnie. 

    4. Informacja z prac Zarządu Powiatu Żagańskiego pomiędzy sesjami. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: informacja z prac Zarządu została przesłana   

Radnym z materiałami na sesję. Czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

     Radny Zbigniew Białkowski: wczoraj w Żaganiu w Urzędzie Miasta miało miejsce spotkanie 

Burmistrza z młodymi ludźmi i w trakcie tego spotkania grupa ludzi wyraziła swój niepokój 

i troskę oraz prośbę o to, żeby potwierdzić tylko to, że wszystkie ruchy kadrowe, jakie 

odbyły się w szkołach nie będą miały wpływu na jakość pracy szkół. Prosili również o to, 

aby wpływać na szkoły, żeby wzbogacały swoją ofertę, tworzyły jak najbardziej ciekawą 
pod takim względem, aby zawody których uczymy znajdowały później zatrudnienie na 

rynku. Ja przekazywałem im wiele informacji, tłumaczyłem jak to wygląda i jakie skutki 

finansowe za sobą pociąga, jak również dlaczego to zostało uczynione, ale jeżeli zostanie to 

potwierdzone przez pana Starostę to będzie miało całkiem inny wymiar. 

     Starosta Henryk Janowicz: było szereg spotkań, ze Związkami Zawodowymi 2 spotkania, 

na których wszystko było wyjaśnione i omówione. Poziom nauczania nie spada, 

konkurencyjność w szkołach wzrośnie, sami dyrektorzy na ten temat się wypowiedzieli. Na 

ostatnim spotkaniu Wicestarosta zadał to pytanie, czy będzie to miało wpływ na jakość 
pracy w szkołach to dyrektorzy powiedzieli, że nie będzie to miało wpływu wręcz 

przeciwnie. Trzeba powiedzieć jasno, że sytuacja, która w tej chwili w powiecie zaistniała to 

jest bardzo duży spadek uczniów w szkołach i o tym wszyscy wiemy, tego nikt nie jest w 

stanie ukryć ani zaprzeczyć. W naszym przeliczeniu wychodzi 9 – 10 uczniów na jednego 

nauczyciela, takie mamy statystyki i one się nie zmienią. W sprawie konkurencyjności, 

konkurencyjność ma to do siebie, że trzeba tworzyć nowe kierunki, które zachęcą młodzież 
do naszych szkół i też pozwolą odnaleźć się na rynku pracy. Było mówione dość dużo na ten 

temat, że trzeba szukać takich kierunków, które w przyszłości pozwolą młodemu 

człowiekowi na naszym terenie, ewentualnie w ościennych powiatach, znaleźć pracę. Będę 
zwracał uwagę na każdym spotkaniu z dyrektorami, żeby szukać nowych ulepszeń. Pewne 

decyzje, które podjęli dyrektorzy, moim zdaniem były słuszne, bo to w najbliższych latach 

pozwoli inwestować w oświacie i podnosić konkurencyjność. Nie jesteśmy gołosłowni, bo 

jesteśmy po zakończonych inwestycjach mamy przykład warsztaty w ZSTiL w Żaganiu i 

jest to duża inwestycja, a oprócz tego w tym roku rozbudowujemy stołówkę w ZSP w 

Iłowej, jest to podnoszenie możliwości szkół. Uważam, że decyzje, które zapadły nie 

wpływają na nie korzyść nauczania w szkołach, a wręcz przeciwnie.  

     5. Interpelacje radnych. 
     Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik przywitał przybyłego Burmistrza Żagania Pana 

Daniela Marchewkę. 

     Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: czy Radni mają do złożenia interpelacje? 
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     Radny Bolesław Wróblewski: na zaproszenie byłego Radnego Jana Babiarza byłem na 

terenie Gminy Wymiarki i prosił mnie o to, żeby zainterweniować w sprawie drogi wiodącej  

z Wymiarek w kierunku Gozdnicy. Jest to droga asfaltowa nie mniej jednak w tej chwili jest 

bardzo obsadzona świerkami i tam jest wielkie niebezpieczeństwo, ponieważ na tym łuku 

przechodzi młodzież szkolna, widoczności prawie zero. Dzieci muszą przejść tą droga do 

szkoły i w związku z tym albo należałoby właścicielom wydać decyzję, żeby te świerki 

zostały, w miarę możliwości, przycięte, albo całkiem wykarczowane. Bardzo proszę tym 

tematem się zająć. 
    Starosta Henryk Janowicz: otrzyma Pan odpowiedź na piśmie, a tej chwili mogę powiedzieć, 
że sytuacja jest mi znana. Jest ograniczona widoczność na tym łuku i były już próby, bo 

mówimy o terenie prywatnym, na którym rosną świerki. Z Naczelnikiem Wydz. 

Komunikacji pozwolę sobie tam pojechać, żeby zobaczyć, jak jest w tej chwili sytuacja. 

Zajmiemy się tym tematem, żeby coś w tym kierunku zrobić. 
    6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

        1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok i sprawozda-

nia z wykonania budżetu Powiatu Żagańskiego za 2014 rok, 

             a) sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 rok, 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: Radni otrzymali w miesiącu marcu 2015 roku 

uchwałę Zarządu Powiatu nr 28.2015 z dnia 16 marca 2015 roku w sprawie 

przedstawienia sprawozdania za 2014 rok z wykonania budżetu  oraz informacji o stanie 

mienia. Zarząd przedłożył sprawozdanie w ustawowym terminie do dnia 31.03.2015 roku, 

z którym radni mieli możliwość zapoznania się. Czy są pytania lub uwagi odnośnie 

przedmiotowego sprawozdania? 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 
             b) sprawozdanie finansowe za 2014 rok, 

Przewodniczący Rady Mirosław Gasik: Radni otrzymali w miesiącu kwietniu 2015 roku 

uchwałę Zarządu Powiatu nr 32.2015 z dnia 15 kwietnia 2015 roku w sprawie 

przedłożenia sprawozdania finansowego za 2014 rok. Zarząd przedłożył sprawozdanie w 

ustawowym terminie tj. do dnia 31. 03. 2015 roku, z którym radni mieli możliwość 
zapoznania się. Czy są pytania lub uwagi odnośnie przedmiotowego sprawozdania? 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 
            c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2014, 
     Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Tomasza 

Hucała o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wyko-

nania budżetu za 2014 rok, którą radni również otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
    Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał odczytał uchwałę Nr 209/2015 Składu Orzekają-

cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 16 kwietnia 2015 roku  

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Żagańskiego sprawozdaniu 

z wykonania budżetu powiatu za 2014 rok wraz z informacja o stanie mienia Powiatu Ża-

gańskiego na dzień 31 grudnia 2014 roku. 

     Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w składzie: 

     Grażyna Radomska – Przewodnicząca 

     Joanna Chruściel – Członek 

     Jarosław Kotowski – Członek 

     opiniuje pozytywnie przedłożone przez Zarząd Powiatu Żagańskiego sprawozdanie roczne  

z wykonania budżetu powiatu za rok 2014 wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Ża-

gańskiego na dzień 31 grudnia 2014 roku. 
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Uchwała Nr 209/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 16 kwietnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Żagańskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2014 rok wraz z in-

formacja o stanie mienia Powiatu Żagańskiego na dzień 31 grudnia 2014 roku stanowi za-

łącznik do protokołu. 

             d) informacja o stanie mienia, 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik: Radni otrzymali informację o stanie mienia w mie-

siącu marcu 2015 roku, z którą wszyscy mogli się zapoznać. Czy są pytania bądź uwagi od-

nośnie informacji o przedstawionym stanie mienia.  

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 
             e) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu, 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

o przedstawienie opinii Komisji. Opinia Komisji została przesłana Radnym do zapoznania się. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Śliwiński przedstawił opinię Komisji Rewizyj-

nej, która stanowi załącznik do protokołu. Opinia Komisji pozytywna. 

             f) opinia pozostałych komisji Rady Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za 2014 

rok, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił pozostałych Przewodniczących Komisji 

Stałych o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Powiatu Andrzej Katarzyniec: komisja wydała 

opinię pozytywną. 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Stefan Gołek: komi-

sja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej Zdzisław Wilczyński: komisja wy-

dała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Piotr Ciołka: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Infrastruktury Jerzy Bielawski: komisja wydała opinię 
pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Bolesław Wróblewski: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
            g) dyskusja, 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik otworzył dyskusję. 
  Radni nie podjęli dyskusji. 

            h) podjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik  odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

  Uchwała została podjęta jednogłośnie przy udziale 20 radnych. 

       2) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Żagańskiego za 2014 rok, 

           a) wniosek Komisji Rewizyjnej, 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

o przedstawienie opinii Komisji. Opinia Komisji Rewizyjnej został przesłana radnym wraz  

z materiałami na sesję. 
  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Śliwiński odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej, 

który stanowi załącznik do protokołu. Komisja opiniuje pozytywnie przedłożone sprawozda-

nie oraz wnioskuje o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Żagańskiego za 2014 rok. 
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           b) opinia o wniosku Komisji Rewizyjnej wydana przez Regionalną Izbę Obrachun-

kową, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Jacka Grzelaka 

o przedstawienie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej wydanej przez Regionalną Izbę Obra-

chunkową, którą radni również otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
  Wiceprzewodniczący Rady Jacek Grzelak odczytał uchwałę Nr 288.2015 Składu Orzekające-

go Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 18 maja 2015 w sprawie wyda-

nia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Żagańskiego o udzielenie Zarządowi 

Powiatu Żagańskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu za rok 2014. 

  Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w składzie: 

  Grażyna Radomska – Przewodnicząca 

  Joanna Chruściel – Członek 

  Jarosław Kotowski – Członek 

  pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Żagańskiego w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Żagańskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu powia-

tu za rok 2014. 

  Uchwała Nr 288.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 18 maja 2015 w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji rewizyjnej Rady Po-

wiatu Żagańskiego o udzielenie Zarządowi Powiatu Żagańskiego absolutorium z tytułu wyko-

nania budżetu powiatu za rok 2014. 

           c) opinia pozostałych komisji Rady Powiatu, 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił pozostałych Przewodniczących Komisji 

Stałych o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Powiatu Andrzej Katarzyniec: komisja wydała 

opinię pozytywną. 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Stefan Gołek: komi-

sja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej Zdzisław Wilczyński: komisja wy-

dała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Piotr Ciołka: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Infrastruktury Jerzy Bielawski: komisja wydała opinię 
pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Bolesław Wróblewski: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
           d) dyskusja, 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik otworzył dyskusję. 
  Radni nie podjęli dyskusji. 

           e) podjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik  odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

  Uchwała została podjęta jednogłośnie przy udziale 20 radnych. 

  Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Henrykowi Janowiczowi. 

  Starosta Henryk Janowicz: chciałbym podziękować wszystkim Radnym, poprzedniej i tej 

kadencji. Także Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, pracownikom Starostwa Powiatowego oraz 

dwóm Zarządom, a w szczególności Panu Zbyszkowi Telerowi, który pracował ze mną w 

poprzednim Zarządzie, Panu Maciejowi Borynie, Panu Leonowi Cuprychowi, Wicestaroście 

Markowi Kopcie oraz Panu Łukaszowi Kowczykowi. Wszyscy ciężko pracują, ja dziękuję 
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Radnym, bo to Radni pracują na rzecz Zarządu, Powiatu, mieszkańców powiatu, wnoszą do-

brą nutę współpracy i to jest najważniejsze, bo dla mnie najważniejsza jest rada i mieszkańcy. 

Bardzo dziękuję w imieniu Zarządu i własnym. 

  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik o godz. 10
50

 ogłosił przerwę w obradach sesji. 

  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik o godz. 11
00

 wznowił obrady sesji. 

      3) zmian budżetu, 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały i poprosił Skarbnika Powia-

tu o przedstawienie uzasadnienia. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka: w wyniku tej uchwały budżet zwiększa się o kwotę 
526.416,00 zł. Zwiększamy środki w wysokości 400.996,00 zł na projekcie „Schematom 

Stop”, który realizowany jest przez PCPR w Żaganiu. ZSP w Iłowej wypracował środki w 

wysokości 8.287,00 zł. Wprowadzamy środki finansowe otrzymane z dotacji dla Straży Po-

żarnej. Wprowadzamy również dotację za pojazdy wycofane z eksploatacji oddane do stacji 

demontaży. Zwiększa się również plan dochodów o 2,5% środków z PFRON dla PCPR w 

Żaganiu z przeznaczeniem na wydatki bieżące jednostki. ZSP w Szprotawie dokonuje zmian 

między działami kwalifikacji budżetowej. Zabezpieczamy 250.000,00 zł na dotację dla 105 

Szpitala Wojskowego w Żarach na zakup karetki. Również zmienia się załącznik w sprawie 

dotacji tzn. dotację, którą Rada Powiatu przeznaczyła na zakup karetki. Dokonuje się również 
w załączniku o rachunku dochodów własnych jednostek oświatowych, rachunek zwiększa się 
o wypracowane dochody i wydatki. Są to wszystkie zmiany, które zostają wprowadzone 

uchwała w sprawie zmian budżetu. 

   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o przed-

stawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Powiatu Andrzej Katarzyniec: komisja wydała 

opinię pozytywną. 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Stefan Gołek: komi-

sja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej Zdzisław Wilczyński: komisja wy-

dała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Piotr Ciołka: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Infrastruktury Jerzy Bielawski: komisja wydała opinię 
pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Bolesław Wróblewski: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy udziale 20 radnych. 

      4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żagańskiego na lata 2015 – 2022. 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały i poprosił Skarbnika Powia-

tu o przedstawienie uzasadnienia. 

  Skarbnik Powiatu Elżbieta Bielecka: w ramach zmiany, którą budżet został wprowadzony 

uchwałą Zarządu Powiatu z 25 maja 2015 roku i dzisiejszą uchwałą Rady Powiatu w sprawie 

zmian budżetu, również została skorygowana Wieloletnia Prognoza Finansowa Powiatu Ża-

gańskiego w załączniku Nr 1.  

  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o przed-

stawienie opinii. 



7 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Powiatu Andrzej Katarzyniec: komisja wydała 

opinię pozytywną. 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Stefan Gołek: komi-

sja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej Zdzisław Wilczyński: komisja wy-

dała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Piotr Ciołka: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Infrastruktury Jerzy Bielawski: komisja wydała opinię 
pozytywną. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Bolesław Wróblewski: 

komisja wydała opinię pozytywną. 
Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy udziale 20 radnych. 

  7. Odpowiedzi na interpelacje. 
  Odpowiedź na złożoną interpelację została udzielona na bieżąco w pkt.5. 

  8. Informacje i oświadczenia. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik wyznaczył Radnego Artura Niezgodę oraz Romana 

Śliwińskiego do zapoznania się z protokołem VIII sesji Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 10 

czerwca 2015 roku. 

  Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał:  

  - decyzją prezydium Rady Powiatu podjęliśmy decyzję o wyznaczeniu dyżurów prezydium 

Rady Powiatu w środy od godz. 15
30

 do godz. 17
00

, harmonogram dyżurów będzie 

umieszczony na stronie internetowej. 

 - chciałbym serdecznie podziękować Panu Staroście i Zarządowi za błyskawiczne 

ustosunkowanie się do mojego zapytania i wniosku na ostatniej sesji. Cieszę się, jestem 

usatysfakcjonowany, bo wprowadzenie jednokierunkowego parkowania na ul. Dworcowej  

w Żaganiu zapewni bezpieczeństwo za równo pieszych jak i kierowców. 

Starosta Henryk Janowicz:  

- chciałem poinformować, że wczoraj odbyło się spotkanie w szpitalu w Żaganiu z dyrekcją 
105 Szpitala, z-ca dyrektora NFZ, przedstawiciele pracowników oddziału ginekologiczno – 

położniczego, Wicestarosta Marek Kopta, Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tomasz Hucał oraz Sekretarz Powiatu Iwona 

Hryniewiecka. Była dosyć przyjemna atmosfera, Pan Dyrektor 105 Szpitala w obecności 

wszystkich powiedział, że nie ma mowy o likwidacji oddziału, powiadomił o tym 

pracowników oraz nas. Zanim to się stało mieliśmy kilka spotkań, bardzo dużo na ten temat 

było mówione. Mieliśmy spotkania w NFZ z dyrekcją 105 Szpitala, na bieżąco o tych 

sprawach powiadamiałem radnych i na posiedzeniu komisji. W tej chwili, to co powiedział 

dyrektor nie ma zamykania tego oddziału w naszym szpitalu. Ponadto powiadomiłem 

dyrektora 105 Szpitala, że po dzisiejszej sesji będą przekazane środki na zakup karetki i 

oprócz tego powiedziałem, że w najbliższym czasie, jak będziemy znali ekspertyzę o 

możliwości rozbudowy szpitala to też do tematu wrócimy i będziemy zastanawiać się nad 

tym, jak ten szpital rozwijać i w jakim iść kierunku. Zaproponowaliśmy wspólnie z dyrekcją 
NFZ w najbliższym czasie zorganizować spotkanie w celu dokonania przemyśleń w 

kierunku zachęcania mieszkanki powiatu żagańskiego do korzystania z usług naszego 

szpitala. Zwróciłem również uwagę Panu Ordynatorowi, żeby bardziej ludzko podchodził do 

pewnych rzeczy i zaczął nie bać słowa „promocja”, „zachęcanie” tylko wyjść naprzeciw 
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ludzi. Dyrektor zadeklarował, że ta współpraca będzie, że ma parę pomysłów i w 

najbliższym czasie zorganizuje naradę i my też, jako Zarząd będziemy wnioskować o 

przeznaczenie środków na może becikowe dla tych Pań. Żeby jednak ten szpital się rozwijał, 

żeby ludzie wiedzieli, że tutaj osoby, którym zależy na tym, żeby to w dobrym kierunku 

szło. Na bieżąco powiadamiam Przewodniczącego Komisji Zdrowia, który szybko 

interweniuje, ponadto Przewodniczący Rady oraz inni Radny Andrzej Katarzyniec, Radny 

Zbigniew Teler, Radny Stefan Gołek też szybko działali w takich sytuacjach. W tej Radzie 

Powiatu jest bardzo dużo mądrych osób, działają, interweniują, z czego bardzo się cieszę.  
- jesteśmy po następnych przetargach, dzisiaj zakończył się przetarg na ul. Konopnicką  

w Szprotawie, który zakończył się oszczędnościami. Realizujemy na bieżąco kolejne 

zadania, nie długo zakończy się przetarg na remont mostu w m. Chichy. Ul. Ciszowska już 
dawno przekazana, na ul. Dworcowej plac budowy jest przekazany i inwestycja w 

najbliższym czasie powinna być rozpoczęta. Kończymy ul. Łąkową w Żaganiu, jest to kawał 

dobrej roboty zrobionej, jeszcze będą poprawki po zakończeniu. Sa to sprawy, które 

chciałem przekazać na bieżąco. 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Hucał: potwierdzając słowa Starosty, to jeszcze uzupełnię, 
że była na spotkaniu Pani Jolanta Kruk z NFZ, która wyraźnie potwierdziła, że umowa 

dotycząca tego oddziału pomiędzy NFZ a Szpitalem obowiązuje do końca 2016 roku i nie ma 

żadnych przesłanek, żeby ta umowa była zmieniana. Nie było mowy o żadnych zwolnieniach, 

czy wypowiedzeniach, bo ostatnio takie plotki się pojawiły, kiedy byliśmy na święcie 

samorządowym w Brzeźnicy.  

  9. Wnioski. 
  Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik poprosił o składanie wniosków. 

  Radni nie złożyli wniosków. 

  10. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Żagańskiego. 
   Przewodniczący Rady Mirosław Gąsik o godz. 11

20
 ogłosił zamknięcie VIII sesji V kadencji 

Rady Powiatu Żagańskiego z dnia 10 czerwca 2015 roku. 

 

               Protokołowała  

           Henryka Świątek  

 

                                                                 Przewodniczący Rady Powiatu Żagańskiego 

                                                                                       Mirosław Gąsik 

 


